
Informace z aktivu s předsedy regionálních  a krajských svazů,který se konal 
7.3.2009 v Rakovníku. 
 
Z výkonného výboru byl omluven pro nemoc p.J.Braňka.Jednání se účastnil ředitel soutěží 
p.V.Drozda. 
Zastoupeny byly krajské svazy: Praha,Středočeský,Moravskoslezský ( zároveň za Frýdek-
Místek),Vysočina,Olomoucký,Zlínský ( zároveň i za Zlín),Liberecký (zároveň za 
Liberec),Pardubický( zároveň za Ústní n.O.),Královéhradecký,Plzeňský,Ústecký. 
Omluvil se Karlovarský kraj. 
Nikdo se neprezentoval  za Jihočeský a Jihomoravský kraj,ale ani za regiony těchto krajů. 
Dále se prezentovali zástupci těchto regionů:Mělník,Mladá Boleslav,Praha-Východ, 
Rakovník,Cheb,Klatovy,Litoměřice,Louny,Liberec,Jablonec,Náchod,Rychnov n.K,Havlíčkův 
Brod,Olomouc,Přerov,Zlín. 
Omluvily se regiony:Karlovy Vary,Jihlava,Pelhřimov. 
Dalších 55 regionálních svazů chybělo. 
 

Předseda Z.Botek podal informaci o činnosti VV ČAST.Svou informaci rozdělil do 
následujících oblastí: 
-vnitřní záležitosti ČAST, 
-mezinárodní záležitosti  s důrazem na přípravu MEJ,ME a přípravy 
MEV, 
-oblast programů MŠMT a dotací z tohoto ministerstva, 
-oblast ČSTV a kritické situace financování v této oblasti, 
-národní soutěže, 
-mediální oblast a probíhající zapojení pana Zálewského, 
-registrační poplatky-využití prostředků z registračních poplatků v rozpočtu ČAST 
v návaznosti na obsah dopisu předsedům krajských a regionálních svazů ze dne 18.9.2008: 
Realizace uvedených budů: 
a)  úhrada za používání  www.pinec.info pro regionální a krajské svazy:   84 tisíc Kč 
b) dotace oddílům za umístění mládeže v žebříčku 2008:    171 tisíc Kč 
c) dotace pro krajská tréninková centra a sportovní střediska         50 tisíc + 150 tisíc Kč 
(nejedná se o SCM dotovaná z MŠMT) 
d) časopis STOLNÍ TENIS do všech oddílů      300 tisíc Kč 
(zasílání  jednoho čísla do každého oddílu registrovaného v rámci ČAST) 
                                                                                                                       Celkem 755 000 Kč 
-programy mládeže-bývalé třídy,nově –sportovní centra-příspěvek 7 sedmi centrům,dotace za 
žebříčky ČAST,příspěvek na krajská SCM, 
-oblast časopisu stolní tenis, 
-oblast vlastního VV s možnostmi jeho rozšíření. 

 
B.Kleprlík-podal informaci o stavu příprav krajských SCM v potencionálních krajích, 

-požádal o propagaci MEJ na regionech-pokud možno do škol se zvážením možnosti 
organizačního zajištění dopravy regionálními či krajskými svazy, 
-podal informace od sekretáře svazu:k dnešnímu dni nebyly předány počty členské základny 
Zlínským krajem a Prahou,přehled o regionech,které zaslaly odvod z RP –nedohledány  
regiony:Kladno,Most,Teplice,Pelhřimov,Brno-město,Kroměříž,Vsetín,/možnost nesprávného 
zařazení v platbách za vystavení registračních poplatků/,evidenční seznamy nebyly zaslány 
z následujících regionů:Benešov,Kolín,Kutná Hora,Praha-Východ,Příbram,Chomutov, 
Litoměřice,Ústín.L.,Děčín,Most,Teplice,Strakonice,Tábor,Kroměříž,Uherské Hradiště, 



Vsetín,Třebíč,Jeseník.Dále podána informace:je řada regionů,kde neproběhly regionální 
konference,v sedmi krajích  z jedenácti byla využita možnost jiného dělení RP mezi kraji a 
regiony.Jen z 50% mají kraje k dispozici usnesení regionálních konferencí a ještě větší 
procento nemá k dispozici zprávy o hospodaření. 
-informace ke krajským a regionálním stránkám na webu ČAST,požadavek na spolupráci. 
-informace k bodům s požadavky ze setkání s krajskými předsedy z 5.12.08.( viz zápis na 
webu ČAST). 
Bod č.1-došlo k upřesnění překročení prostředků na národní akce-bod trvá. 
Bod č.2-přehled plateb RP a čerpání prostředků byl sdělen ve vystoupení předsedy Z.Botka a 
v informaci p.Kleprlíka. 
Bod č.3-probíhá,přestože spolupráce a odezva z krajů  a zvl.z regionů je nízká- v diskusi pak i 
připomínka na nulovou odezvu webmastra k Ústeckému kraji 
Bod č.4-trvající bod-požadavek na včasné sdělení termínů krajských konferencí panu 
Kleprlíkovi či sekretariátu ČAST 
Bod č.5-Jirásek-platnost licence rozhodčích k datu 31.12.-bere se platnost do konce sezóny tj. 
do 30.6. následujícího roku. 
Bod č.6-Jirásek- nemá k řešení stížnosti na jednání či komunikaci předsedy KR,p.Svobodová 
doplněna do seznamu VR,doporučeno příště podat informaci o zařazení 
Bod č.7-smlouvy byly rozeslané 
Bod č.8-po jednání s p.Horkým byly upraveny ES,aby se jejich obsah dal využít pro 
event.převod do registru 
Bod č.9-v časopise je uváděn přehled akcí,které se budou konat ( bylo publikováno již i 
v předchozím období) 
Bod č.10-nebyla změněna směrnice o školení rozhodčích-proto nedošlo ani ke změnám 
v otázce fungování sborů lektorů-další možnosti pak byly následně diskutovány 
Bod č.11-vyjádření k připomínce p.Klatila-přišlo pouze z jednoho krajského svazu 
Bod č.12-Olomouckému krajskému svazu bylo zasláno k podanému dotazu vyjádření 
výkonného výboru 
  

Ředitel soutěží V.Drozda : 
-požádal o respektování vyčleněného termínu pro krajské přebory 
-informoval o variantách kvalifikace o III.ligu v závislosti na počtu družstev: 
a,pod 8 družstev- 2 skupiny, b,9-12 družstev –skupiny, c,13-14 družstev –jedna velká 
kvalifikace,systém na 2 porážky,2 denní,volný los,vklad do kvalifikace. 
 
 Místopředseda N.Endal ve svém vystoupení: 
-poděkoval za práci pro stolní tenis 
-nabídl zájemcům možnosti tréninkové  spolupráce s SCM 
 
    Místopředseda Z.Jirásek ve svém vystoupení: 
-otevřel problém lepení,problematické možnosti řešení na úrovni výkonnostního 
sportu,možný morální apel na hráče 
-informoval o záležitostech tělesně postižených stolních tenistů,jejich struktur a téměř 
neřešitelných vztahů mezi organizacemi a jednáních pod patronací ČAST 
 
 Následná diskuse měla početnou řadu diskutujících.Jak k informacím,které zazněly ve 
vystoupeních členů VV a ředitele soutěží,tak i k další problematice týkající se i práce 
sekretariátu.V řadě otázek na stejný problém byly zcela protichůdné názory a doporučení. 
Shrnutí příspěvků,které zazněly: 



-registrační poplatky-souhlasný názor se zvýšením na 200.-Kč,ale bez odvodu ČAST a dělení 
kraje a regiony 100:100,souhlasný názor s odvodem na ČAST –ta zajišťuje určitý servis pro 
základnu,nutno požadovat,aby tento servis byl kvalitní a odpovídající, 
-problém materiálového vybavení,lepení:názor nechat věcem volný vývoj,názor na 
dodržování pravidel a respektování pravidel lepení,úprav potahů apod. 
-otázka stále nedostatečné komunikace v rámci ČAST a nižších složek 
-způsob a délka školení trenérů-je zbytečné dlouhé,drahé,postavit školení hlavně samostudiu, 
a tím umožnit zkrácení a zlevnění školení,jiné názor-samostudium je nedostatečné, uzavřeno 
návrhem na vytvoření pracovní skupiny k posouzení možného způsobu průběhu školení 
-v jednom vystoupení zazněla kritika,že účastníci školení mají platit  poplatky za licence či 
poplatky na další náklady školení-vše má hradit ČAST( či kraje a regiony)  
-seznam hráčů startujících v zahraničí je neaktuální,jsou vystavovány nové RP hráčům,kteří 
jsou uvedeni na tomto seznamu-nutno najít způsob řešení této situace 
-informace o chybějící reakci webmastra na mailový kontakt ( bez dalšího opakování 
mailového kontaktu,dop.v případě opakování takové situace informovat p.Kleprlíka) 
-diskutován problém chybějící zpětné informace o provedené reakci po vysloveném 
požadavku na KR 
-diskutována možnost proškolení určených krajských lektorů rozhodčích lx ročně,kteří pak 
proškolení přenesou na další lektory v krajích-příslib pana Olbrichta k zajištění tohoto 
proškolení s využitím jeho školícího materiálu 
-diskutován klíč delegátů na Konferenci-konference schvaluje klíč na další konferenci,nikoliv 
VV-v rámci delegátů krajských svazů možnost: 14  kraje,zbylý počet, tj.6 do schváleno počtu 
/ v posledních letech bylo 20/ využít pro regiony 
-byla podána informace-nový SŘ nebude-není zájemce na jeho vytvoření,je možné podat 
návrhy na změny stávajícího SŘ,a to do 20.3.2009 
-v jednom příspěvku doporučení na zrušení používání rodných čísel 
-otevřena otázka,jak bude pokračovat kategorie do 21 let-bude zhodnoceno po sezóně 
-upozornění,že Pelhřimov odvedl RP a je uveden mezi nedohledanými-bude předána 
sekretariátu 
-zazněl návrh na umožnění hostování i pro kategorii mužů 
-kritika,že v extralize žen jezdí k utkáním družstva bez vedoucího či trenérského vedení 
-informace,že v Německu ve 3L není rozhodčí u stolu-zápas si počítají hráči samotní 
-kritika neaktuálních informací na webu-např.KR-poslední zápis schůze z roku 2007 
-návrh na vyvinutí aktivity vůči ETTU v problematických záležitostech 
-příslib dodání plakátů k MEJ do oddílů  
-požadavek na znalost obsahu školení 
-informace k soutěžím RSST Olomouc z regionálního svazu 
-informace k soutěžím RSST Olomouc z krajského svazu 
-opakovaná informace k využití vybraných RP 
 

                                                   zpracoval B.Kleprlík 


